
Geacht college van B en W van de gemeente Medemblik, 

Nadat wij vele jaren last hebben gehad van overwaaiend onkruidzaad uit het naastliggende slecht onder-

houden  ‘bosplantsoen’ aan de westkant van onze woning, hebben wij en de buren (Wierdijk 30 en 32) al weer 

ca. 3 jaar last van honderden overgewaaide ‘zaailingen’ uit de bomen (Es of Esdoorn?) aan de noordkant van 

onze woningen, die overal in onze tuinen tussen onze groenaanplant etc. opgroeien en die kunnen uitgroeien 

tot complete bomen. Hierover heb ik, mede namens de buren, op 22 juni 2020 een uitgebreide mail naar de 

gemeente verzonden met een zestal foto’s. Op dezelfde dag kreeg ik van de gemeente een bevestiging met de 

mededeling: ‘We gaan uw melding in behandeling nemen. U hoort zo spoedig mogelijk weer van ons.’ 

Spoedig?? We zijn nu ruim 2 maanden verder en niets meer vernomen! Zie de genoemde verder deze mail.  

Nu ben ik wel wat gewend van de plantsoenendienst die al jaren niet echt geïnteresseerd schijnt te zijn in het 

groenonderhoud in onze (achter)buurt. Ik heb daarover in het verleden al diverse mails richting gemeente 

gestuurd en daarvan ca. 45 foto’s gemaakt, die ik in een dossier heb opgeslagen. Nu er weer niet gereageerd is 

en in ik weer de pen moet klimmen geef ik graag (ook voor de nieuwe raadsleden) daarvan een overzicht!! 

1-Meters hoog onkruid met zaad langs mij coniferenhaag met de veel zaailingen daarvan in mijn tuin en 

straatwerk, zie onderstaande de foto 1. 

2-Metershoog onkruid langs het pad naar het bruggetje naar het naastliggend plantsoen, zie de foto 2. Op mijn 

voorstel (!), is de reeds gedeeltelijk aanwezige bodembedekker daar doorgetrokken zodat het nu netjes is. 

3-Ook metershoge distels in het plantsoen aan de voorkant van mijn (onze) woningen, zie foto-3. 

4-Hoe kan  dat allemaal? De gemeente heeft ‘Werksaam’ ingehuurd en die komt 2 keer per jaar langs om in 

het voorjaar en najaar (daartussen groeit onkruid kennelijk niet) het onkruid om te schoffelen en laat het om 

geschraapte onkruid daar liggen, zonder het bijeen te harken en af te voeren. Na een lekker regenbuitje groeit 

het gras dus weer rustig verder!!!! Maar dat is kennelijk ook niet zo belangrijk want vol trots liet Tom Peter 
Blom mij het contact met ‘Werksaam’ zien en daarin staat letterlijk: Wij hebben u uitgelegd dat de door de 
raad vastgestelde beeldkwaliteit van plantvakken gemiddeld is ( CROW norm B )door de raad van het 
groenbeheerplan . Dit houdt in dat een plantvak “matig” schoon moet zijn . Onkruidgroei is in licht mate 

aanwezig ( < 40% bedekking met kruiden, < 30 cm hoog). Ik begrijp hieruit dat u, de gemeente, heeft 

vastgelegd dat het in orde is als er na het schrapen door ‘Opmaat” 39 % van het onkruid is blijven staan zelfs 

tot een hoogte van 29 cm!!!! Maar feitelijk is die norm ook niet zo belangrijk als men het om geschraapte 

onkruid toch al laat liggen en het na een regenbuitje toch weer voor 80 á 90% verder groeit!! 

Ik heb dat zelf meerder keren vastgesteld in het plantsoen aan de voorkant van mijn woning, naast de 

parkeerplaats, waar het door Opmaat om geschraapte onkruid weer vrolijk verder groeide, zie foto 4.  

5- De wegen worden gespoten tegen onkruid, maar voor mijn woning dus niet! De spuitwagen gaat bij 

Wierdijk 32 linksom de Wiel in en voor mijn huis blijft het onkruid tussen de stenen en langs het trottoir 

verder groeien, zie foto 5. Ik heb de plantsoenendienst erop gewezen, zouden ze meenemen, maar dus niet!! 

6- In 2018 kwam de plantsoenendienst met het vreemde voorstel om in het plantsoen direct naast en achter de 

noordkant van de woningen van de Wierdijk een regionale honden uitlaatplaats aan te leggen voor ca. 120 

hondenbezitters uit de omliggende gemeenten!! De informatie brief ging heimelijk niet naar de bewoners aan 

de zuidkant van de Wierdijk en ook niet de bewoners van het aansluitende deel van de Wiel. Een belachelijk 

idee waar totaal niet over nagedacht was! Blaffende honden bij een hangplek voor jongeren (waar ook drugs 

gedeald worden) en regelmatig (vooral rond de jaarwisseling) vuurwerk wordt afgestoken, met in de directe 

nabijheid loslopende koeien! Was er voldoende parkeerplaats voor die vele auto’s langs de Kagerdijk en de 

Wierdijk en de Wiel (waar nu al te weinig parkeer plaatsen zijn) ? Of wilde men vanaf de Kagerdijk een brug 

over de sloot bouwen en nieuwe dure geasfalteerde parkeerplaatsen in het plantsoen aanleggen? De gespreks-

leider was niet neutraal en volledig op de hand van de hondenbezitters. Aanwezigen die kritische vragen wilde 

stellen werd het woord niet gegund. Met veel buren en protesten hebben we het weten te voorkomen want 

anders was het er gewoon doorgezet! Niet echt een beleid dat het vertrouwen in de politiek verbetert! 

7- Nu denkt u natuurlijk alweer zo’n klager die zelf te beroerd is om even de handen uit de mouwen te steken. 

Dat is dus onjuist want a- Ik heb zelf meerdere keren het onkruid in het gemeentelijk ‘bosplantsoen’ langs 

mijn coniferenhaag om geschraapt! 

b- Het door ‘Opmaat’ om geschraapte onkruid naast de parkeerplaats, dat weer rustig verder groeide, is door 

mij meerde keren om geschraapt en opgeruimd! Zie foto 4! 

c- Meerder keren het onkruid op gemeente grond, naast mijn Taxishaag, voorzijde woning, om geschraapt!  



d-Toen bij de aanleg van de 2e parkeerplaats aan de westkant daarvan nieuw struiken werden geplant, groeide 

het onkruid daar al snel boven uit. Na de aanplant niemand meer gezien en ik heb ca. een jaar lang het onkruid 

eigenhandig weggehaald totdat de struiken dichtgegroeid waren.   

e-De takken van de struiken van de gemeente, die in mijn Taxishaag langs onze voortuin groeien, meerder 

keren geknipt en opgeruimd. Dat is een taak v.d. gemeente(Zie de mail van 23-6-2010: Geachte heer Ruiter, 
De buitendienst zal het normale onderhoud aan de door  u aangeduide hagen van de gemeente  volgende 
week uitvoeren. Voorts zal opname plaatsvinden in het reguliere onderhoudsprogramma. Ik neem aan u 
voldoende te hebben geïnformeerd. Met vriendelijke groet, Henk Rood Gemeentesecretaris) Wel beloofd 

maar vaak niet gedaan en toen men het een keer wel deed liet men de takken liggen, die ik moest opruimen! 

8-Toen ik een aantal jaren geleden merkte dat mijn oorspronkelijk nog geheel groene coniferenhaag,  (zie 

foto’s 6-7) door de dichte hoge bomen en begroeiing van het ‘bosplantsoen’ van de gemeente tegen mijn coni-

ferenhaag aan, ook door van voldoende daglicht, bruin werd en zag afsterven heb ik zelf de gemeente moeten 

bellen en heeft men een rij bomen ingekort, zie foto’s 8 en 9. De hoge bomen wilde men niet verwijderen. 

Maar inmiddels zijn ze weer uitgelopen en is de ca. 20 m lange coniferenhaag vrijwel geheel dood. Ik stel bij 

deze de gemeente aansprakelijk voor die dode coniferenhaag met de vraag hoe de gemeente dat wil oplossen. 

Beter nog hoe men de jarenlange overlast van dit stukje overbodig ‘bosplantsoen’ structureel wil voorkomen?  

9-Gaarne verneem ik van u hoe u de overlast van de zaailingen van de Es/Esdoorn en hoe u het structurele 

probleemen en de overlast van het overbodige stukje ‘bosplantsoen’ t.a.v. van mijn tuin en beplanting wilt 

oplossen.  Gaarne wil ik nu, in dit geval, de Wethouder groenvoorziening persoonlijk uitnodigen om de 

situatie te plaatse op te nemen.  

Met vriendelijke groet, Ing. S. Ruiter, Wierdijk 34 – 1693 JA Wervershoof, tel. 0228-58 28 68, 

i.a.a. de raadsleden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Foto-1                                                                                                            Foto-2  

 

 

 

Foto-3                                                    Foto-4                                                   Foto-5 



 

Foto-6 nog groen coniferenhaag!                                      Foto-7, nog groene haag met witte zaden v.d.  distels! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Als foto 7 met zaad van distels!                              Foto 8. Boom staat op 1.40 m uit de erfgrens moet 2 m zijn! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De struiken van het gemeentelijk bosplantsoen die bijna in mijn coniferenhaag groeiden!!!!! 



 

Foto 9: Stronken van de in 2018  afgezaagde bomen die te  dicht op onze coniferenhaag stonden!   


